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Finančná a majetková komisia pri MsZ v Seredi 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 
Zápisnica zo zasadnutia finančnej a majetkovej  

komisie zo dňa 24.7. .2015 

 

Zasadnutie Finančnej a majetkovej  komisie sa uskutočnilo v piatok 24.7.2015  v malej 

zasadačke na MsÚ v Seredi. 
 

 

Začiatok zasadnutia:     16.50     hod. 

Koniec zasadnutia:        17.45     hod. 

 
Prítomní:              p. Popluhárová, Ing. Horváth, Mgr. Karmažín, D. Irsák, Ing. Kalinai, Mgr. 

Lomenová, Ing. Belányiová 

 

Ospravedlnení:   p. Nagyová 

 

Hostia:  p. Zuzana Horváthová, Marcel Královič, Tibor Krajčovič 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. „Vybudovanie technickej infraštruktúry v Priemyselnej zóne Sereď – Juh pre potreby 

investorov zvyšujúcich zamestnanosť v regióne“ – návrh zabezpečenia garancií rizík 

3. Prestavba areálu futbalového štadióna – zaradenie mesta Sereď do zoznamu miest 

s možnosťou získania prostriedkov od SFZ 

4. Nájom majetku mesta 

5. Záver 

 

BOD č. 1 

Rokovanie komisie po privítaní prítomných otvoril Ing. Horváth. Ku každému bodu prebehla 

diskusia a následné hlasovanie o predloženom návrhu. 

 

BOD č. 2 

„Vybudovanie technickej infraštruktúry v Priemyselnej zóne Sereď – Juh pre potreby 

investorov zvyšujúcich zamestnanosť v regióne“ – návrh zabezpečenia garancií rizík 

Komisia materiál prerokovala, berie na vedomie no odporúča MsÚ neakceptovať zmluvy 

a znova rokovať s firmou REBOD. 

V zmluve by sa mal určiť spôsob zabezpečenia a to buď: 

-žiadanie bankovej záruky 

-finančná vinkulácia 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 6 

ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

BOD č. 3 

Prestavba areálu futbalového štadióna – zaradenie mesta Sereď do zoznamu miest 

s možnosťou získania prostriedkov od SFZ 

Komisia materiál prerokovala a odporúča ho schváliť na MsZ dňa 27.7.2015. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 6 
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ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

BOD č. 4 

Nájom majetku mesta - informácia o zámere využitia  pozemku na Dolnomajerskej ulici  

v Seredi pre Pavilon G 

Komisia materiál prerokovala a odporúča ho schváliť na MsZ dňa 27.7.2015. 

Hlasovanie: 

PRÍTOMNÍ: 6 

ZA: 4 

PROTI: 2 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 

 

BOD č. 5 

Ing. Horváth  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie komisie 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Romana Popluhárová                                                    Ing. Bystrík Horváth 

                 tajomníčka                                                                       predseda komisie 

Dňa:         24.7.2015 

 

                                                                                                   


